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Protokół Nr XXXIX/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

z  dnia 5 listopada 2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 5 listopada 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:05 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXIX sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 12 radnych 

potwierdziło swoją obecność ( nieobecny radny Stanisław Skórski, Piotr Płatos, Marian Strzelecki).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. Nie zgłoszono 

uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Kawa, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII/21 z dnia 24 września 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030, 

b. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 
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Ad 4.  Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII/21 z dnia 24 września 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Kawa, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

 

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030; 

 Pani Przewodnicząca poinformowała, że informacji nt. uchwały udzieliła na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym   p. Joanna Skórska  – Sekretarz Miasta i Gminy. Wobec 

braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Kawa, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIX/209/21 

 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że informacji nt. uchwały udzieliła na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym   p. Joanna Skórska  – Sekretarz Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 
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NIEOBECNI (3) 

Tadeusz Kawa, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz Strzelecki 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIX/210/21 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- w dniu 11 października br. w Staszowie odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy, która 

przygotowuje strategie Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego, w celu omówienia podstawowych 

spraw dotyczącej strategii (gmina Oleśnica, Staszów i Rytwiany),  

- w czwartek 14 października br., w Starostwie Powiatowym w Staszowie, odbyło się posiedzenie 

Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego poświęconego omówieniu sytuacji pojawienia się 

w gminie Łubnice wirusa Afrykańskiego Pomoru Świń,  

- podpisano umowy na przejścia dla pieszych w gminie Oleśnica ( wykonanie może jeszcze w 

bieżącym roku) ,  

-  złożyliśmy protokoły i szacunkowe kosztorysy na drogi , które zostały zniszczone w czasie 

nawalnych deszczy,  

- czekamy na rozstrzygniecie Rządowego Programu Rozwoju Dróg Samorządowych tj. łącznik od 

ul. Żeromskiego do ul. Zarzecze,  ul. Szkolna – ul. Wrzosy na granicy Oleśnicy, Syfczyce od  drogi 

powiatowej przez miejscowość droga prowadząca na Brody,   ul. Wrzosy do ul. Staszowskiej , 

Borzymów – droga za remizą obok boisk, w Kępiu – droga do stawów i kolejne drogi w Kępiu, 

- 19 października odbył się z inicjatywy ZUS spotkanie, na którym została wręczona statuetka dla 

naszej Gminy a precyzyjnie dla MGOPS za bardzo sprawne działania promujące i realizujące 

program 300+,  

- 25 października br. Pan Premier Mateusz Morawiecki ogłosił wyniki naboru Rządowego 

Programu Polski Ład , a 27 października na zaproszenie Pana Ministra Michała Cieślaka 

przedstawiciele powiatu staszowskiego uczestniczyli w Warszawie w spotkaniu, na którym zostały 

przez Pana Ministra wręczone czeki, naszą gminę na tym spotkaniu reprezentowała Pani Joanna 

Skórska Sekretarz Miasta i Gminy – uzyskaliśmy środki na budowę czwartego odcinka obwodnicy,  

- sfinalizowałyśmy odbiór przebudowy starej remizy na potrzeby Domu Kultury,  czekamy na 

dokończenie prac przed Domem Kultury – ułożenie kostki granitowej,  

- konsultujemy projekt rozbudowy sieci kanalizacyjnej,  



6 

 

Pytań w sprawie przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.  

Ad. 8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

Pani Przewodnicząca  poinformowała, że wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w dwóch 

jednobrzmiących egzemplarzach  wraz z kopią zeznania podatkowego o wysokości osiągniętych 

dochodach  w roku podatkowym i wymaganym ustawowo terminie do 30 kwietnia 2021r.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odrębnie przekazała swoje oświadczenie majątkowe Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu w ustawowym terminie.  

Wojewoda Świętokrzyski w analizowanym  nie stwierdził  nieprawidłowości. Kopia oświadczenia 

z adnotacją, że zostało przyjęte bez uwag wpłynęło do Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica w dniu 20 

maja 2021r.  

Pismem z dnia 11 maja 2021r. Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazał jeden egzemplarz 

oświadczenia majątkowego wszystkich radnych  Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Staszowie. 

Naczelnik pismem z dnia 28 września br. przekazał wyniki analizy oświadczenia majątkowych.   W 

jednym oświadczeniu stwierdzono nieprawidłowości.  W związku z powyższym wystąpiłam o 

złożenie stosownej korekty i wyjaśnień w kwestii stwierdzonych nieprawidłowości.  Pismem z dnia 

11 października br. przekazałam złożoną przez radnego korektę oświadczenia Naczelnikowi 

Urzędu Skarbowego w Staszowie.  

Zgodnie z art. 24 i ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym informacje zawarte w oświadczeniu 

majątkowym są jawne z wyłączeniem informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie 

oraz o miejscu położenia nieruchomości. Wszystkie oświadczenia majątkowe radnych zostały 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy  Oleśnica.  

Pytań ani uwag nie wniesiono.  

Ad. 9 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał, czy realizowane jest zadanie wymiana oświetlenia 

ulicznego, zapytał czy gmina dokłada do 2 przejść dla pieszych, które będą realizowane na drogach 

powiatowych, poprosił w związku z tym żeby na przyszły rok wygospodarować w budżecie środki 

na dofinansowania przejścia dla pieszych na ul. Żeromskiego na wysokości tgz. wielkiej studni. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że gmina ma swój wkład finansowy w tych dwóch zadaniach, jeśli 

będą kolejne propozycje ze strony powiatu dofinansowania zadań na drogach powiatowych  myślę 

że zgodnie z wola radnych nie będzie problemu. Zadanie wymiana oświetlenia ulicznego jest w 

formuje zaprojektuj-wybuduj, dlatego na chwile obecna jest faza projektowania ( umowa została 

podpisana w sierpniu),  

- radny Konrad Guła zapytał w sprawie przystanku w Pieczonogach „ Na Gaju” oraz poprosił o 

montaż ławeczek przy stawie „Na Górce” , zwrócił uwagę , że są podczyszczone niedokładnie 

rowy przez powiat „ Na Górce”  

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu w sprawie przystanku – jako gmina już nic nie możemy 

zrobić- wielokrotnie kontaktowaliśmy się z Urzędem Wojewódzkim – oni maja swoje procedury. 

Możemy zaprosić przedstawicieli powiatu. w sprawie min. zgłoszenia uwag. W sprawie ławek może 

są zgłoszone jako zadanie z Funduszu Sołeckiego.  

Radny Wiesław Grembosz uzupełnił wypowiedź Burmistrza informując, że z Funduszu Sołeckiego 

sołectwa Pieczonogi na przyszły rok zaplanowane jest: wykonanie chodnika , zakup kosza i 2 ławek.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał , czy przy budowie oświetlenia ulicznego linie będą w 

ziemi przy tych głównych ulicach czy na powietrzu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że będą to linie napowietrzne , wymieniamy tylko lampy. To byłaby 

przebudowa linii.  

 

Ad.  Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 13:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXIX sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXIX/21 znajduje się pod adresem :     

https://www.youtube.com/watch?v=yqR14N7yUuU 


